
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2009–10–27

Protokoll styrelsemöte S25

Närvaro: Felix Aronsson Ordförande
Sofie Eliasson Sekreterare
Fredrik Andersson Skattmästare
Anders Eriksson Cafémästare
Tobias Johannesson Industrimästare
Erik Iveroth Överphös
Christian Lindgren SRD-ordförande
Jessika Nilsson Programmästare
Joakim Andersson Källarmästare
Björn Nilsson Revisor
Sofia Mattsson

§1 OFMÖ Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:09

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes

§3 Adjungeringar Sofia Mattsson adjungerades

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes

§5 Föregående mötes
protokoll

Protkoll 20, 21, 22, 23 godkändes, 24 godkändes ej.

§6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

Nr Beslut Genomförs av Beslutat Redovisas
16 Telefonabonnemang Tobias S10 S25
18 Policydokument Erik S10 S26
23 Styrelsemys Sofie S16 S25
27 Funktionärsbestick Olof S17 S25
30 Styrelsetröjor Felix S21 S25
31 D du-bidrag Sofie S21 S25

Styrelsen beslutade:

att punkten telefonabonnemang bordlägges till nästa möte

att punkten styrelsemys bordlägges till nästa möte

att punkten funktionärsbestick bordlägges till nästa möte och
att Olof planerar IKEA besöket vidare för inköp av bestick.

att punkten styrelsetröjor bordlägges till nästa möte. Dock är
beställningen gjord så tröjorna kommer snart.

att bordlägga punkten D´du bidrag och att Sofie till nästa mö-
te kontaktar Nora igen samt mejlar Joakim Malm och pro-
gramledningen.
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§7 Utskottsrapporter Olof har donerat en julgranskula.

Tobias har satt ihop flyers att sprida på Arkad samt fixat ett nytt
login på arbetsmarknadsdagar.se. Företagskväll på torsdag hos
Axis.

Joakim har tentat, lekt med lampor samt lagat kylen.

Sofie meddelar att hon har nominerat en kandidat till posten ar-
tist och hoppas att han kan väljas in under HTM2.

Anders har köpt in julmust, haft cafét öppet under tentaveckan
samt kodat i caféprogrammet.

Jessika har snart sammanställt beställningslistan av sektionströ-
jorna. Vill veta mer om budgeten och hur många hon kan köpa
in till lagret.

SRD har haft möte utan att vara beslutsmässiga. Hur ska det lö-
sas? Christian letar i stadgar om mötesrutiner.

Erik ska ge tillbaka pengar till de fusknollor som köpte ouveralle
under nollningen. Försöker även att komma i kontakt med Enea
och Ericsson AB.

Den 2:a december är det företagskväll hos Tactel.

§8 Ekonomisk status Revisorerna hälsar att vi ska gå igenom våra utlägg- och intäkts-
räkningar.

Sofie rapporterade för styrelsen om att DataTjej med styrelsens
godkännande bokar boendet i D-sektionens namn under konfe-
rensen i januari. Anledningen bakom önskemålet är att First Ho-
tel har ett erbjudande med LU och det ger oss billigare priser.
Styrelsen hade inga invändningar och de godkände att DataTjej
bokar hotellet i D-sektionens namn.

Erik och Fredrik ska fakturera Ing- och E-arna för é D Ing E sitt-
ningen.

§9 Caféscanner Anders skickade innan mötet ut ett prisförslag på inköp utav en
ny scanner till cafét.

Styrelsen tyckte att förslag 1 låter bäst och beslöt att Anders får i
uppdrag att köpa in en scanner samt rapportera inköpet på nästa
möte.

§10 Budgetmöte Dags att planera fram en budget till nästa år att presentera på
HTM2. Sittande styrelsen samt de nya styrelsekandidaterna är
inbjudna till att delta. Felix ordnar fram en doodle och bjuder in
alla deltagare.

§11 Övrigt Snart dags för ett propositionsmöte inför HTM2, Felix fixar en
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doodle om mötestider.

Joakim hälsar att han i helgen blev uppringd av Flommy om att
köksdörren ej fungerade. Någon har natten till söndag saboterat
och satt tejp på dörren så att sensorn ej kände av korten.

Nästa vecka åker Olof till Tyskland med sexet.

Finns där intresse om att spela innebandy inom styrelsen? Erik
kollar upp lediga tider samt fixar en doodle där efter.

Blir det någon ölresa? Jessika ska kontakta de båda ”program-
mästarna” på E och F och se om de kan hitta på någon trevlig
aktivitet tillsammans med sektionerna.

Det är lite problem med att komma in i Ikea just nu då ingen
tycks veta koden. Önskemål finns även om en bur vid Ikea. Kon-
takta Cedervall om kod/bur och städning vid Ikea bestämdes till
söndag den 1 november kl 17.00.

Felix undrar om alla utskott har haft mästerimöte än? Det ska
hållas 2ggr per år.

§12 Meddelanden Kårhack 13-15 november.

Christian meddelar att det var StufUmöte igår.

Felix har hälsat på D-sektionen uppe på KTH.

Det är snart dags för val på kåren. Sista nomineringstiden är nu
på fredag passa på att nominera folk som är intresserade. Det
finns även en ny heltidarpost, InfU-ordförande.

Vi har ställt om klockorna till vintertid.

Cafét har börjat sälja julmust.

§13 OFMA Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 12:54

Vid protokollet

Sofie Eliasson
Mötessekreterare

Justeras

Felix Aronsson
Ordförande
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